

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2270/Add.1

10 November 1964

Limited Distribution

TURKEY - RENEGOTIATION OF SCHEDULE XXXVII

Addendum

Contracting parties were informed in document L/2270 that the Turkish Government had transmitted to the secretariat for distribution copies of their draft new Schedule XXXVII (in French) and of a list (in English) of the concessions which it had modified or withdrawn as well as of the new tariff rates it had put into force and was offering as compensation.

The Turkish Government has now sent statistical data and the French text of the above-mentioned list of modified concessions, a copy of each of which is being sent to each contracting party.

A Turkish delegation is expected in Geneva very shortly to commence negotiations.

TURQUIE - RENEGOCIATION DE LA LISTE XXXVII

Addendum

Les parties contractantes ont été informées par le document L/2270 que le gouvernement turc avait remis au secrétariat, pour distribution, des exemplaires de leur projet de nouvelle Liste XXXVII (en français) et d'un relevé (en anglais) des concessions modifiées ou retirées, ainsi que des nouveaux taux de droits mis en vigueur et offerts en compensation.

Le secrétariat a maintenant reçu du gouvernement turc des statistiques ainsi que la version française du relevé susmentionné. Il en fait tenir copie à toute les parties contractantes.

Une délégation turque est attendue très prochainement à Genève pour engager les négociations.

